
Referat FAU-møte august 

Dato: 29.08.22 
Tid: 19.30-21.00 
Sted: Personalrom på Austrått Skole 
Tilstede: Amanda Bell, Kjetil Gjerdevik, Sverre Soleng, Siri Ravndal, Ninja Haaland, Kristine Tveten, 
Janicke Berge 
Fraværende: Pernille Skogdal (hadde ikke mottatt innkalling), Cecilie Espeland Klovning, Astrid 
Seljestad, Ola Hausken. 
 
Mangler representant fra 4. trinn. 
 
Saker: 

1. Valg av styre 

• Leder: Amanda Bell 

• Nestleder: Pernille Skogdal 

• Sekretær: Janicke Berge 

• Kasserer: Ninja Haaland 

• SFO-kontakt: Kristine Tvedten 
 

2. Gjennomgang av årshjul 

• September 
o Svømming utgår for godt. Amanda sender mail til Sandnes Sparebank om 

de ville sponse klippekort for 2.trinn som i fjor. 

• Oktober 
o Hei Verden! Utgår pr. nå. Det vurderes andre solidaritets-prosjekter. TV-

aksjonen nevnes som et alternativ. 

• November 
o Elevkveld 1.-4. Trinn – Ansvar: 1. Trinn 
o Elevkveld 5.-7. Trinn – Ansvar: 7. Trinn 

▪ Dato: 23.november 
▪ Det bestemmes at alle klasser skal stille med vakter. 1.-4. trinn stiller 

med 3 vakter fra hvert trinn. 5.-7. trinn stiller med 3 vakter pr. trinn. 
Gjelder for elevkvelden på våren også. 

• Desember 
o Ingen ting på årshjul. Klassekontakter har ansvar for å gjennomføre evt. 

arrangement for egen klasse. F.eks. julegrøt. 

• Januar 
o 17. mai-komité – Ansvar 3. Og 4. trinn. Representanter fra FAU sitter i 

komitéen. Oppgavene på 17.mai delegeres. 

• Februar 
o Ingenting på årshjul.  

• Mars 
o Årsmøte – Gjennomgang av hva FAU har gjort i år, og som en avrunding på 

møter rektor setter opp for foreldre i løpet av året. Ønskelig å få inn en 
foredragsholder om et relevant tema. 

o Elevkveld 1.-4. Trinn – Ansvar: endres fra 1. trinn til 2. trinn. 
o Elevkveld 5.-7. Trinn – Ansvar: endres fra 7. trinn til 6. trinn. 

• April 



o Oppdatere lister over nesteårs FAU-representanter og trinnkontakter 
Det er utfordrende å få til dette, og det burde derfor oppfordres til at 
klassekontakter for inneværende år kaller inn til et møte for å velge nye 
representanter og trinnkontakter. Det meldes om at det er vanskelig å få 
dekket vervene i flere klasser, og det er gjerne nødvendig med mer 
informasjon. Rektor har tenkt på om det skal lages en plan som gir god 
innføring i hva dette vil si og hvordan man skal få lettet situasjonen. 

• Mai 
o 17. Mai – Ansvar: 3 & 4. Trinn 

• Juni 
o Felles sommeravslutning – Ansvar: endres fra 1.-2. trinn til 5.trinn. 

▪ Dato: 19. Juni 
 

Listen over trinnenes ansvarsområder oppdateres og legges ut på skolens nettsider. 
 

3. Gjennomgang av økonomi 

• Endel av overskuddet fra 17.mai går til oppgradering av utstyr 

• En oversikt over trinnkassene viser at det er ulikt hva de ulike klassene får inn og 
hvor mye som går ut. Noen klasser er derfor i minus. Det blir bestemt at FAU tildeler 
trinnkassene med en fast sum. 

• Storcashkort: Amanda skaffer et nytt kort. Det nye kortet legges hos adm.konsulent 
Karita. Det samme gjelder skrinene med vekslepenger.  
 

4. Informasjon fra rektor 

• Uteområde – blir oppgradert. Arbeid startes i september. 1.-3. trinn sin delen blir 
oppgradert i første omgang. Resten settes på vent. Det betyr at pr nå blir 2 av 7 
soner blir oppgradert. 60000 fra FAU går til uteområde ref. forpliktelse (gave fra 
Sandnes Sparebank) 

• Fin skolestart, alle trinn. 

• Det informeres om at det foregår en del klatring på skolens tak på 
ettermiddag/kveldstid. Dette har medført kostbare skader. Fellesmelding fra rektor 
går ut til foreldre. 

• Presentasjon av satningsområde 

• Skolen fortsetter med 2.-lærersystem. Dette koster mer en skolen får 
tildelt, men er et nødvendig tiltak i dagens situasjon på skolen. Dette 
innebærer at det er 2 pedagoger til stede i kjernefagene matte, norsk og 
engelsk. Det skal bidra til mer inkludering og redusere behovet for å ta 
enkeltelever som trenger spesialundervisning ut av klasserommet. 

• Gjennomgang av elevundersøkelsen 
▪ Stor andel av elevene rapporterer om mobbing på skolen, kontra 

resten av Rogaland. Dette gjenspeiles ikke i antall mobbesaker som 
jobbes med av skolen. Samtidig scorer Austrått skole like bra eller 
bedre enn resten av Rogaland på om de trives på skolen og om de 
blir sett/hørt. Det vil derfor bli jobbet med å finne årsaken til denne 
forskjellen og sikre at det ikke er mobbesaker som går under 
radaren.  

▪ Austrått skole scorer også høyt på uro i undervisningen. Dette er en 
utfordring som er kjent fra skolen, og som stemmer overens med 
det personalet opplever på skolen. Dette jobbes det med, og 2-
lærersystemet er en av faktorene. 



• Rektor ønsker å innkalle til et større foreldremøte med presentasjon av 
elevundersøkelsen og refleksjon rundt dette, samt for å knytte et sterkere 
samarbeid mellom foreldre og skole, slik at det jobbes mot samme mål fra 
flere kanter. 

• Austrått oppvekst har tatt kontakt med rektor for å se på situasjonen på 
Austrått i helhet. Her kommer natteravnsordningen inn. Dette blir det mer 
informasjon om etter hvert. 

5. Evt. 

• Ingen innmeldte saker, ingen ting kom frem i møte. 
 
 
 
Sandnes 29/08/22 
 
Amanda Bell 
Referent 


